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Z A P I S N I K’
sa Cetvrte - posebne sjednice Prvog redovnog (proljecnjeg) zasijedanja u 

2020. godini Skupstine Crne Gore 26. saziva, odrzane 27. i 28. maja i 02, 03, 
04, 09,10,11. i 16. juna 2020. godine

Sjednica je pocela 27. maja u 12 sati i 30 minuta.
SJednici Je predsjedavao Ivan Brajovic, predsjednik Skupstine, a Jednim 

dijeiom sjednice, zbog sprijecenosti predsjednika, predsjedavali su 
naizmjenicno Branimir Gvozdenovic i Genci Nimanbegu, potpredsjednici 
Skupstine.

Predsjednik Skupstine je podsjetio da Je ovo sjednica u redovnom 
zasijedanju posvecena premijerskom satu i poslanickim pitanjima i obavijestio 
da je dnevni red sjednice:

PREMIJERSKI SAT i POSLANICKA PITANJA

U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Viade postavili su
posianici:

1. dr Dragutin Papovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika 
Demokratske partije socijalista Crne Gore:

„Kakav Je odgovor Viade na sve cesce pokusaje spoijnih i unutrasnjih 
politickih ciniiaca da ugroze mir, stabilnost, nezavisnost, demokratiju i 
gradansko drustvo Crne Gore?“

Dusko Markovic, predsjednik Viade, odgovorio Je na pitanje. Odgovor je 
komentarisao dr Dragutin Papovic, a predsjednik Viade Je odgovorio na 
komentar.

2. Milan Knezevic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Demokratskog
fronta:

„Koliki iznos novcane pomoci su gradanima i drzavi donirali Milo 
Oukanovic, Blazo Oukanovic, Aco Dukanovic i Ana Kolarevic za borbu protiv 
virusa korona?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Dusko Markovic, predsjednik Viade, odgovorio Je na pitanje. Odgovor Je 

komentarisao Milan Knezevic, a predsjednik Viade Je odgovorio na komentar.
3. Ranko Krivokapic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika 

Socijaldemokratske partije Crne Gore:

■ Izrazi koji su u ovom zapisniku upotrijebljeni za fizicka lica u tnuskom rodu podrazumijevaju iste izraze i u 
zenskom rodu
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„Poznato Vam je da se Crna Gora, sudeci po mnogim relevantnim 
medunarodnim izvjestajima, tretira kao zemija koja ima visegodisnje 
nazadovanje posebno u oblastima demokratije i vladavine prava. Nedavno 
objavijeni izvjestaj Fridom Hausa nas, po prvi putod 2003. godine, definise kao 
drzavu koja vise nije ni formaino demokratija, vec se svrstava u "hibridne 
rezime". Na toj tacki nije biia Crna Gora od 2003. godine i ta pozicija, nazaiost, 
je potvrda kontinuiranih upozorenja SDP-a i iz vlasti i iz opozicije. Neraskidiva je 
meduzavisnost ocjene o padu medu "hibridne rezime" i cijene koju ce nasa 
zemija piatiti pogorsanjem ekonomsko 
funkcionaini parlamentarizam, koji je upravo postojao da bi rjesavao sporove 
kroz dijalog. Politick! sukobi su samo rezultanta rusenja predstavnickog tijela 
gradana. izbori proizasii iz ovakvog stanja tesko ce biti osnov za mandat koji se 
bavi rastucom ekonomskom krizom, nego samo osnov za nove sporove. 
Sijedstveno tome, institucionaina kriza je bez presedana od obnove 
nezavisnosti, buduci da imamo vd stanje u kijucnim institucijama od kojih zavisi 
napredak u evropskim integracijama. Integracijama koje, takode, stagniraju jer 
za godinu dana nijesmo ni otvoriii niti zatvoriii ni jedno pogiavije.

Vjerujem da ste svjesni da je iscrpijen postojeci modei viadanja. Potroseno 
je povjerenje kod nasih evroatlantskih partnera jer vise simuliramo nego sto 
zaista sprovodimo reforme. Vjerujem da ste svjesni da je, iz niza razloga, prosio 
vrijeme kada nam se sa partnerskih adresa giedaio kroz prste. Predugo traje 
bjezanje da nas sistem do kraja i sustinski prilagodimo evropskom sistemu 
poiitickih i demokratskih vrijednosti. Ko ne zeii cuti ove direktne dijagnoze, mora 
znati da ce biti suocen sa bolnim terapijama koje ce opet zakonomjerno znaciti 
veiike posljedice prvenstveno po ovakvu viast. Zamrzavanje na putu ka 
Evropskoj uniji, tezak proces demokratske konsoiidacije i, posljedicno svemu 
tome, pogorsanje ekonomsko-socijalnog statusa gradana.

Sto pianirate da preduzmete kako bi se zaustaviii svima vidijivi i ocigledni, 
medunarodno potvrdeni, opasno negativni trendovi u drustvu, koji 
zakonomjerno proizvode veiike posljedice po njegovu stabilnost, daiji napredak 
na putu ka Evropskoj uniji, ukupan proces demokratske konsoiidacije i, 
posljedicno svemu tome, ekonomsko-socijaini status gradana?"

Dusko Markovic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 
komentarisao Ranko Krivokapic, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar.

4. Adrijan Vuksanovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Bosnjacke 
stranke, Koalicije „Albanci odlucno" (FORCA, DUA i Albanska alternativa) i 
Hrvatske gradanske inicijative:

„Kakav je Vas komentar na ucestale incidents u kojima se ispoljava 
sovinizam prema pripadnicima nacionalnih manjina u nasoj drzavi? Naime, 
nedavno je Radio Dux iz Tivta, medij Hrvata u Crnoj Gori, dobio uvredijive i 
prijetece poruke, dok smo u Pljevijima imali napad na pripadnika bosnjackog

socijalne pozicije. Srusen je
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naroda. Oba slucaja dobila su epilog kod sudije za prekrsaj. Slicne pojave, ovih 
dana, smo vidjeli u Bijelom Polju, a pamtimo jos i nemile dogadaje iz Berana. 
Smatramo da ovo nisu samo napadi na pojedince i njihove bliznje, vec na 
temelje crnogorske drzave, a to su multikonfesionalnost i multikulturalizam. U 
kreiranju takvog ambijenta doprinjeli su i pojedini politick! subjekti, kao I 
odredeni nositeiji drustvenog zivota, koji su svojim neodgovornim izjavama 
dodatno zaostravali medunacionalne odnose. Neki od njih su posezaii cak i za 
laznim vijestima, kako bi prigrabili jeftine politicke poene I tako sirili sliku o Crnoj 
Gori koja nema vezes istinom?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva I u pisanoj form!.
Dusko Markovic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor Je 

komentarisao Adrijan Vuksanovic, a predsjednik Vlade je odgovorio na 
komentar.

5. Danijela Pavicevic, predsjednica Kluba poslanika SNP - DEMOS:
„U svim strateskim dokumentima ove ali i prethodnih Vlada jasno je i 

nedvosmisleno zapisano da treba sprovesti reformu javne uprave, koja ce, prije 
svega, podrazumijevati racionalizaciju broja zaposlenih kako u lokalnim 
samoupravama, tako i u drzavnoj upravi. Stoga od Vas trazim informaciju sta je 
Vlada konkretno uradila na tom planu. Potrebno je da mi dostavite pregled 
zaposlenih po lokalnim samoupravama i u svim segmentima drzavne uprave sa 
presjekom za datume 01.05.2010, 01.05.2014, 01.05.2018. i 01.05.2020. 
godine. Takode potrebno da mi dostavite ukupne iznose koji se izdvajaju za 
primanja za sve lokalne samouprave i sve segmente drzavne uprave po gore 
navedenim datumima. Trazim da mi date podatak o primanjima za svakog 
izvrsnog direktora, clana i predsjednika borda direktora firmi koje su u 
vecinskom drzavnom vlasnistvu, kao i pregled finansijskih rezultata firmi za 
2018. i 2019. godinu. Zanima me i pregled svih primanja izvrsnih direktora, 
cianova i predsjednika borda direktora svih nezavisnih regulatora. S obzirom da 
ste najavili Plan racionalizacije broja zaposlenih, potrebno je da mi dostavite 
podatke za svaku od lokalnih samouprava i sve segmente drzavne uprave, kao 
i sta bi to konkretno znacilo (smanjenje u broju zaposlenih) za svakog od tih 
subjekata ponaosob?“

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
Dusko Markovic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisala Danijela Pavicevic, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar.
6. Andrija Popovic, oviasceni predstavnik Kluba Socijaldemokrata Crne 

Gore i Liberalne partije Crne Gore:
„Uz mnoge velike nevolje na zdravstvenom i ekonomsko-socijalnom planu, 

visemjesecna globalna pandemija virusa korona je u Crnoj Gori donijela i neke 
pozitivne efekte, narocito na planu borbe protiv organizovanog kriminala i 
korupcije, velikog smanjenja saobracajnih nesreca, ali i oporavka ekoloskog
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stanja drzave. Sto ce crnogorska Vlada preduzeti da se taj pozitivni trend zadrzi 
i da nasa drzava, ustavno definisana kao ekoloska drzava zasnovana na 
vladavini prava, svede velike posasti nase drzave, organizovani kriminal i 
korupciju na evropski nivo i sanira do sada ucinjenu stetu pa nasu zivotnu 
sredinu?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Dusko Markovic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, a odgovor Je 

komentarisao Andrija Popovic.
7. Goran Danilovic, oviasceni predstavnik Posebnog kluba poslanika:
„Na vanrednoj konferenciji 14. maja izjavili ste: „Crna Gora Je iziozena 

brutalnom napadu koji moze imati nesagledive posljedice po zdravlje gradana i 
Vlada ce izvrsiti svoju ustavnu duznost i odbraniti nacionalne interese."

Na koji brutalan napad ste mislili; od strane kojih pojedinaca, grupa, 
pokreta ill organizacija Je brutaini napad pokrenut? Da li ste, s tim u vezi, Vi 
naredili da nakon svetovasilijevskog hoda ulicama Niksica bude priveden 
vladika Joanikije i osam svestenika, uz naredenje da episkop Budimljansko- 
niksicki, po svaku cijenu, bude „transportovan‘‘ policijskom „maricom‘'?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi 
Dusko Markovic, predsjednik Vlade, odgovorio Je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Goran Danilovic, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar.

* * *

SJednica Je prekinuta u 15 sati 30 minuta, a nastavijena sjutradan 
(28. maja) u 11 sati i 10 minuta.

Preslo se na dio sjednice posvecen poslanickim pitanjima.

Poslanik Nikola Rakocevic intervenisao Je proceduraino povodom odiuke 
Osnovnog suda da se pocinilac krivicnog djela rusenja antifasistickog 
spomenika u Piperima brani sa slobode.

Poslanik Slaven Radunovic intervenisao je proceduraino i saopstio 
stavove po istom osnovu.

Predsjedavajuci Branimir Gvozdenovic daoje potrebna pojasnjenja.
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Mr Milutinu Simovicu, potpredsjedniku Vlade za ekonomsku politiku i 
finansijski sistem i ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja, poslanicka pitanja 
postavili su:

1. Poslanik mr Ervin Ibrahimovic:
„Da li je Ministarstvo na cijem ste celu odustalo od reorganizacije modela 

gazdovanja i upravijanja sumama, koja je pokrenuta 2017. godine?"
Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje mr Milutin Simovic, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 
ruralnog razvoja, a mr Ervin Ibrahimovic je komentarisao odgovor.

2. Poslanik mr Aleksandar Damjanovic:
1) „Sta je Vlada Crne Gore preduzela da sacuva kompaniju .Jmpregnacija" 

AD od devastacije i unistenja i da li je identifikovana odgovornost za jos jednu u 
nizu propalih privatizacija kojima je umanjen industrijski potencijal CrneGore?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje mr Milutin Simovic, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 
ruralnog razvoja, a mr Aleksandar Damjanovic je komentarisao odgovor.

2) „Zasto Ministarstvo poljoprivrede i ruralnog razvoja, umjesto donosenja 
zakonitog rjesenja u skladu sa raspisanim Javnim oglasom za ustupanje ribljeg 
fonda u ribolovnim vodama od dana 15.03.2017. godine, odnosno izvrsenja 
sudske presude, raspisuje novi Javni oglas sa povlascenim usiovima samo za 
ucesnike sa teritorije opstine Kolasin?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje mr Milutin Simovic, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 
ruralnog razvoja, a mr Aleksandar Damjanovic je komentarisao odgovor.

3. Poslanik Genci Nimanbegu:
1) „Kako se i ko vrsi kontroiu kvaliteta poljoprivrednih proizvoda nasih 

poljoprivrednih proizvodaca, koji se nude nasim gradanima na nivou Crne Gore? 
Koliko puta tokom jedne sezone se mora vrsiti kontrola tih proizvoda, prije svega 
sa fitosanitarnog stanovista i sta se preduzima, da se proizvodi, koji ne 
ispunjavaju usiove, ne pojave na trzistu? Kakva je praksa sa uvoznim 
poljoprivrednim proizvodima? Koliko kosta jedna takva kontrola (analiza) i ko 
snosi troskove iste?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje mr Milutin Simovic, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 
ruralnog razvoja, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor.
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2) „Da li je Nacionaino koordinaciono tijelo za zarazne bolesti (NKT), 
uradilo analizu uticaja COVID 19 na poslovanje ugostiteijskih objekata i privatnih 
davaoca smjestaja za 2020. godinu? Da li je NKT uzelo u razmatranje donosenje 
mjera kojima se predlaze da Vlada, Ministarstvo finansija, Investiciono-razvojni 
fond Hi komercijalne banke formiraju posebnu kreditnu liniju, sa kamatom 0 %, 
za pomoc ugostiteijskim objektima i privatnim davaocima smjestaja, kako bi 
uspjesno i bezfinansijskih poteskoca docekali narednu Ijetnju I zimskuturisticku 
sezonu? Koji je broj ugostiteijskih objekata I privatnih davaoca smjestaja 
registrovanih u Crnoj Gori po gradovima? Koji su naredni koraci III mjere koje ce 
NKT predloziti Ministarstvu finansija (MF), Investiciono-razvojnom fondu (IRF), 
Ministarstvu odrzivog razvoja i turizma (MORT) Hi drugim subjektima kako bi 
ugostiteijski objekti I privatni davaoci smjestaja mogli brzo da dodu do likvidnih 
sredstava?“

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva I u pisanoj form!.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr MHutin Simovic, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 
ruralnog razvoja, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor.

4. Poslanik Slaven Radunovic:
„Zasto je finansijska pomoc Vlade Crne Gore svojoj privredi i stanovnistvu, 

koji su pogodenim krizom nastalom mjerama za suzbijanje epidemije virusa 
korona, manja u odnosu na sve zemlje regiona i Evropske unije, racunajuci 
izdvojena sredstva u odnosu na BDP, ako smo lider u regionu i jedna od najbrze 
rastucih ekonomija u Evropi?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Milutin Simovic, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 
ruralnog razvoja, a Slaven Radunovic je komentarisao odgovor.

5. Poslanik Radule Novovic:
„Dokle se stiglo sa vrednovanjem i koriscenjem potencijala u 

poljoprivrednoj proizvodnji, kad je u pitanju teritorija Glavnog grada i kakvi su 
planovi za naredni period?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Milutin Simovic, potpredsjednik 
Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 
ruralnog razvoja, a Radule Novovic je komentarisao odgovor.

6. Poslanica dr Vera Bulatovic:
„Na osnovu kojih propisa i u skladu sa kojim propisima ste formirali NKT i 

donosili odiuke i mjere? Da li ste na celu NKT-a postavijeni iz interesa DPS-a, ill 
u interesu gradana Crne Gore? Naime, ne moze se povuci jasna granica izmedu 
mjera sprovedenih u cilju zastite gradana i onih koji su u svrhu direktnih izbornih 
ciljeva i represije ljudskih prava, narocito onih koje su dovele do progona SPC i 
njenih najvisih velikodostojnika, hapsenih po osnovu mjera da se sad i krivicno
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gone. Misljenja sam da gradani imaju pravo da cuju od Vas, kao sefa NKT-a, o 
ishodu tri video-konferencije sa SZO."

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje mr Milutin Simovic, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 
ruralnog razvoja, a dr Vera Bulatovicje komentarisata odgovor.

7. Poslanica Nada Drobnjak:
„Da li ce se kriza uzrokovana pandemijom COVID-19 virusa odraziti na 

finansijsku stabilnost lokalnih samouprava i da li Vlada ima u planu da pomogne 
opstinama, posebno onim manje razvijenim?“

Odgovor na poslanicko pitanje daoje mr Mllutin SImovIc, potpredsjednik 
Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede I 
ruralnog razvoja, a Nada Drobnjak je komentarisala odgovor.

8. Poslanik Milan Knezevic:
„Kome i na osnovu koje uredbe ste opredjeljivali novcana sredstva koja 

su donirali pojedinci i brojne organizacije u borbi protiv virusa korona?"
Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje mr Milutin Simovic, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 
ruralnog razvoja, a Milan Knezevic je komentarisao odgovor I postavio dopunsko 
pitanje.

Mr Milutin Simovic, potpredsjednik Vlade za ekonomsku politiku I 
finansijski sistem i ministar poljoprivrede i ruralnog razvoja, daoje odgovor na 
dopunsko pitanje.

9. Poslanica dr Draginja Vuksanovic Stankovic:
„Zasto se ceka na usvajanje novog Zakona o penzijskom i invalidskom 

osiguranju, koji su socijaini partner! dogovorili jos u novembru 2018. godine? 
Zasto Zakon o PIO stoji zaboravijen u Vasoj i ladici resornog ministra Purisica u 
trenutku kada desetine hiljada nasih penzionera ceka na njegovo usvajanje 
kako bi dobili povoijnije usiove penzionisanja, povecanu minimainu penziju ili 
bolju obracunsku formula? Da li mozete dati precizan rok kad ce navedeni zakon 
biti usvojen, jer su predstavnici Vlade vise puta prekrsili javno data obecanja o 
njegovom usvajanju?*'

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje mr Milutin Simovic, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 
ruralnog razvoja, a dr Draginja Vuksanovic Stankovic je komentarisala odgovor.

10. Poslanik Bogdan Fatic:
„Koji su to projektl koji su realizovani ili se realizuju u opstini Berane, a 

finansirani su i potpomognuti kroz razne programs od strane Vlade Crne Gore i 
njenih ministarstava? Koliko je, kroz razlicite programs, finansijskih sredstava
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obezbijedeno za realizaciju tih projekata, sa posebnim osvrtom na izdvajanja u 
oblasti poljoprivrede? Koji projekti su planirani u opstini Berane u narednom 
periodu, a ciju realizaciju ce pomoci Vlada Crne Gore?“

Odgovor na posianicko pitanje daoje mr Milutin Simovic, potpredsjednik 
Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 
ruralnog razvoja, a Bogdan Fatic je komentarisao odgovor.

11. Poslanik mr Mihailo Andusic:
„Uzevsi u obzir promjene i posljedice na svim trzistima povodom minule 

pandemije COVID 19 virusa, mozete li dati licni osvrt uticaja ovih faktora na 
poljoprivredno trziste, sa posebnim akcentom na ocekivanja od predstojece 
poljoprivredne sezone i pitanja otkupa poljoprivrednih proizvoda?'*

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na posianicko pitanje daoje mr Milutin Simovic, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 
ruralnog razvoja, a mr Mihailo Andusic je komentarisao odgovor.

12. Poslanik dr Suad Numanovic:
„Da li je pandemija COVID-19 virusa, koja je sa sobom donijela zatvaranje 

granica i otezano dopremanje svih vrsta materijala, uticala i usporila realizaciju 
kapitalnih projekata na sjeveru drzave koji su bili u velikom zamahu?"

Odgovor na posianicko pitanje daoje mr Milutin Simovic, potpredsjednik 
Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 
ruralnog razvoja, a dr Suad Numanovic je komentarisao odgovor.

* * *

Sjednica je prekinuta u 15 sati i 15 minuta, a nastavijena 02. juna u 11 
sati i 20 minuta.

Nastavijeno je postavijanje poslanickih pitanja mr Milutinu Simovicu, 
potpredsjedniku Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministru 
poljoprivrede i ruralnog razvoja:

13. Poslanik mr Rasko Konjevic:
1) „Koliki Je broj zaposlenih u Crnoj Gori na dan 31.12.2019. godine? Da 

li je Varna vazniji interes jednog biznismena, cija grupacija je najveci poreski 
duznik, ill Vam Je vazniji interes i 10 hiljada gradana, koji su ili nezaposleni ill 
penzioneri sa primanjima ispod prosjecne penzije? Zasto je Vlada odbila predlog 
SDP-a da se za kategorije nezaposlenih, njih skoro 40 hiljada i oko 65 hiljada 
penzionera obezbijedi jednokratna pomoc u iznosu minimalne zarade od 222 
eura iz razloga nastalih pandemijom virusa korona? Koliko zaposlenih, prema 
podacima Poreske uprave, zakijucno sa 31.12.2019. godine. prima neto zaradu:
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do 250 eura; od 251 do 400 eura; od 401 do 500 eura; od 501 do 700 eura; 
od 701 do 1000 eura i preko 1000 eura?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje mr Milutin Simovic, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poijoprivrede i 
ruralnog razvoja, a mr Rasko Konjevic je komentarisao odgovor.

2} „Vlada najcesce Javno salje poruke da zakon treba da vazi za sve 
jednako i da se zalaze za dosljednu primjenu propisa. Da li i Vi smatrate da zakon 
trebajednako da vazi za sve u dijelu primjene propisa u vezi sa placanjem poreza 
kao i u dijelu jednake primjene Zakona o zaradama u javnom sektoru? Da li 
Vlada jednako i dosljedno primjenjuje i prati primjenu propisa u dijelu naplate 
poreza i zarada u kompanijama ciji je drzava vecinski vlasnik? Da li u resoru 
poijoprivrede koji vodite ima primjera nepostovanja Zakona o zaradama u 
javnom sektoru, odnosno nepostovanja zakona u dijelu naplate poreskih 
prihoda?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Milutin Simovic, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poijoprivrede i 
ruralnog razvoja, a mr Rasko Konjevic je komentarisao odgovor.

14. Poslanica Nela Savkovic Vukcevic:
„KoJe aktivnosti je preduzela Vlada Crne Gore kada je u pitanju izgradnja 

vodovoda za Gornju i Donju Ljesansku nahiju? Kada se planira zavrsetak ovog 
vodovodnog sistema i da li ce Vlada Crne Gore imati aktivnu participaciju u 
buducim fazama ovog projekta?"

Odgovor na poslanicko pitanje daoje mr Milutin Simovic, potpredsjednik 
Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poijoprivrede i 
ruralnog razvoja, a Nela Savkovic Vukcevic je komentarisala odgovor.

15. Poslanik Mirsad Muric:
„Pored pune realizacije svih mjera predvidenih ovogodisnjim 

Agrobudzetom, poljoprivredna proizvodnja je dodatno podrzana posebnim 
programom vrijednim preko 17 miiiona eura. Konkretno me interesuje koje su 
mjere podrske predvidene ovim programom, s posebnim osvrtom na 
sjeveroistocne opstine?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Milutin Simovic, potpredsjednik 
Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poijoprivrede i 
ruralnog razvoja, a Mirsad Muric je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 
pitanje.

Mr Milutin Simovic, potpredsjednik Vlade za ekonomsku politiku i 
finansijski sistem i ministar poijoprivrede i ruralnog razvoja, daoje odgovor na 
dopunsko pitanje.
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Zoranu Pazinu, potpredsjedniku Vlade za politick! sistem, unutrasnju i 
vanjsku politiku i ministru pravde, poslanicka pitanja postavili su:

1. Poslanik dr Branko Radulovic:
„Zasto tokom svog mandata nijeste preduzeli gotovo nista po pitanju 

borbe protiv visoke korupcije; vec brojne krivicne prijave sa neoborivim 
dokazima desetijecima su u tzv. stanju izvidaja ill cak nijesu zasluzile ni taj status 
od zatocenih pravosudnih organa?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje Zoran Pazin, potpredsjednik Vlade 

za politick! sistem, unutrasnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a dr Branko 
Radulovic Je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje.

Zoran Pazin, potpredsjednik Vlade za politick! sistem, unutrasnju i vanjsku 
politiku i ministar pravde, daoje odgovor na dopunsko pitanje.

2. Poslanik dr Strahinja Bulajic:
„Koliko se odmaklo u radu na odiuci o formiranju informaciono- 

dokumentacionog centra koji bi trebalo da dokumentuje ratne zlocine pocinjene 
devedesetih u CrnoJ Gori?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje Zoran Pazin, potpredsjednik Vlade 

za politick! sistem, unutrasnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a dr Strahinja 
Bulajic je komentarisao odgovor.

3. Poslanik Predrag Bulatovic:
1) Vi ste predsjednik Savjeta za vladavinu prava i clan Kolegijuma za 

pregovore i zbogtoga trazim odgovor na pitanje kakav uticaj na odnos Evropske 
komisije prema Crnoj Gori ima tzv. v.d. stanje (tuzilastvo, Sudski savjet, Ustavni 
sud...), kao i treci neustavni mandat predsjednika Vrhovnog suda, te da li 
nespremnost Vlade da to rijesi znaci odustajanje od EU puta i opredijeljenost na 
nezakonito vladanje bez legalnih i legitimnih institucija. Takode me interesuje 
zasto ste odustali od najavijenih promjena zakona vezanih za tuzilastvo i 
Specijaino tuzilastvo i, u tom kontekstu, kako ocjenjujete da ce v.d. Vrhovnog 
drzavnog tuzioca predloziti izbor glavnog specijalnog tuzioca, a posebno ako to 
bude reizbor aktuelnog koji je pravno zatvorio optuzbe izrecene na racun v.d. 
Vrhovnog drzavnog tuzioca, te da li izbor ma koga za glavnog specijalnog tuzioca 
mozemo tumaciti kao v.d. stanje i ovdje? Da ii imate volju i metod da se ovo 
stanje rijesi?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje Zoran Pazin, potpredsjednik Vlade 

za politick! sistem, unutrasnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Predrag 
Bulatovic je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje.
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Zoran Pazin, potpredsjednik Vlade za politicki sistem, unutrasnju i vanjsku 
poiitiku i ministar pravde, dao je odgovor na dopunsko pitanje.

2) „Kolikoje lica procesuiranotokom trajanja epidemije, te za koja krivicna 
djela i koliko je bilo do sada pravosnazno osudujucih presuda, kako novcanih 
tako zatvorskih (zatvor, kucni pritvor itd.), te koliko je sredstava uplaceno u 
budzet i koliko je kumulativno pravosnazno presudeno vremenski? Takode 
trazim odgovor za koliko lica i djela se ocekuje sudski proces? Posebno trazim 
odgovor na pitanje da li su odiuke i mjere NKT-a ustavno-pravno validne da 
tuzilastvo i sudovi podizu krivicne prijave i sude imajuci pravno neregularnu 
poziciju ovogtijela, te cl. 24, 46 i 52 Ustava Crne Gore i odredbe Zakona o zastiti 
stanovnista od zaraznih bolesti I Zakona o zastiti i spasavanju?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Zoran Pazin, potpredsjednik Vlade 

za politicki sistem, unutrasnju i vanjsku poiitiku i ministar pravde, a Predrag 
Bulatovic je komentarisao odgovor.

4. Poslanik Slaven Radunovic:
„Ko, po Varna, treba da snosi profesionainu i politicku odgovornost zbog 

selektivnog odnosa policije i tuzilastva prilikom hapsenja prekrsilaca mjera NKT- 
a, posebno imajuci u vidu duple arsine u odnosu na vladiku Joanikija, svestenike 
i gradane koji su ucestvovali na iitiji u Niksicu na dan Svetog Vasilija, s jedne 
strane, i sve one koji su slavili Dan nezavisnosti, s druge strane?“

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Zoran Pazin, potpredsjednik Vlade 

za politicki sistem, unutrasnju i vanjsku poiitiku i ministar pravde, a Slaven 
Radunovic je komentarisao odgovor.

5. Poslanica Marina Jocic:
„Kako dozvoljavate diskriminaciju po vjerskom i etnickom principu u 

postupanju pravosudnih organa?"
Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Zoran Pazin, potpredsjednik Vlade 

za politicki sistem, unutrasnju i vanjsku poiitiku i ministar pravde, a Marina Jocic 
je komentarisala odgovor.

6. Poslanik dr Budimir Aleksic:
„Kada ce nadlezne drzavne institucije otpoceti ekshumaciju posmrtnih 

ostataka zrtava komunistickogterora iz jame „Kotor‘‘ kod Niksica?"
Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Zoran Pazin, potpredsjednik Vlade 

za politicki sistem, unutrasnju i vanjsku poiitiku I ministar pravde, a dr Budimir 
Aleksic je komentarisao odgovor.
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vjeroispovijesti ili uvjerenja o pravnom polozaju vjerskih zajednica. Od togpisma 
prosle su dvije sedmice, a odgovora na Mitropolitov upit, kolikoje nama poznato, 
jos uvijek nema. Iza njegovog pitanja i interesovanja stoji citav pravoslavni narod 
u Crnoj Gori, pomjesna Srpska pravoslavna crkva i sve druge pravosiavne crkve. 
Svako izbjegavanje odgovora na ovu temu daje za pravo svima koji su tvrdili da 
je Vladin poziv na pregovore bio pokusaj fingiranja i usporavanje velike narodne 
energije iskazane na litijama, ali i zaustavijanja pada podrske DPS-a u narodu. 
Posljednji sastanak ekspertskih timova, zahtjevi i ocekivanja relevantnih 
medunarodnih adresa, kao i voija i ocekivanje demokratskejavnosti i naroda u 
Crnoj Gori traze odgovor na vrio jasno pitanje koje definise ovu krizu: Mijenjamo 
ii zakon, iii ne mijenjamo? Vracamo li sve na pocetno ravnotezno stanje, ili ne 
vracamo?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje Zoran Pazin, potpredsjednik Viade 

za poiiticki sistem, unutrasnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Andrija 
Mandic je komentarisao odgovor.

* * *

Sjednica je prekinuta u 15 sati i 55 minuta, a nastavijena sjutradan 
{03. juna) u 11 sati i 25 minuta.

PredsjednikSkupstine Ivan Brajovicje podsjetio daje na danasnji dan 03. 
juna 2006. godine usvojena Deklaracija nezavisne Republike Crne Gore i izrazio 
postovanje za sve sto je uradeno protekiih godina.

Dr Srdanu Darmanovicu, ministru vanjskih postova, poslanicko pitanje
postavio je:

1. Poslanik Miiun Zogovic:
Jzjaviii ste da "postoji mijesanje od strane Repubiike Srbije u nase 

unutrasnje stvari". Obavezni ste da saopstite javnosti da li je u pitanju politicka 
manipulacija, ili argumentovana optuzba? Ako nije manipulacija, odgovorite 
kojim cinjenicama i dokazima potkrepljujete tako ozbiijne optuzbe?“

Odgovor na pitanje posianik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Srdan Darmanovic, ministar 

vanjskih poslova, a Miiun Zogovic je komentarisao odgovor.
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Mr Predragu Boskovicu, ministru odbrane, poslanicka pitanja postavili su:

1. Poslanik Nikola Rakocevic:
„Svjedoci smo da je Vojska Crne Gore u vremenu pandemije vrsila jednu 

od tri svoje misije, a to je pomoc civilnim institucijama. U kojoj mjeri Je Vojska 
Crne Gore spremna da u vremenu hibridnih prijetnji, prije svega, kampanje 
dezinformacija i sajber napada, odbrani drzavu Crnu Goru od sve vecih i 
ucestalijih, ovakvih i slicnih nasrtaja na nasu drzavu?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Predrag Boskovic, ministar 
odbrane, a Nikola Rakocevic Je komentarisao odgovor.

2. Poslanik Milan Knezevic:
„Da li je istina da ste zapoceli proces ciscenja Vojske Crne Gore od 

pripadnika srpske nacionalnosti?"
Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Predrag Boskovic, ministar 

odbrane, a Milan Knezevic je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje. 
Mr Predrag Boskovic, ministar odbrane, dao je odgovor na dopunsko

pitanje.

Darku Radunovicu, ministru finansija, poslanicka pitanja postavili su:

1. Poslanik dr Branko Radulovic:
„Koliko danas Crna Gora ima finansijskih rezervi? Da li i koja akcionarska 

drustva u kojima je drzava vecinski vlasnik imaju nerasporedenu dobit i druge 
finansijske rezerve? Kolike su kreditne obaveze drzave i opstina po osnovici i 
kamatama do kraja tekuce godine, pojedinacno i kumulativno? Kolike su 
kreditne obaveze drzave i opstina po osnovici i kamatama, po godinama, 
pojedinacno i kumulativno? Da li ste razgovaraii i uputili zahtjev kreditorima i 
povjeriocima o reprogramu i smanjenju duga? Da li ste razgovaraii i uputili 
zahtjev Evropskoj komisiji i finansijskim institucijama za dodjelu obimnijih 
bespovratnih i povoijnih finansijskih sredstava? Da li ste razgovaraii sa 
komercijalnim bankama koje posluju u Crnoj Gori o kreditnom potencijalu ove i 
sljedecih godina? Da ii ste analizirali unapredenje i izmjene zakonske regulative 
finansijskogtrzista u cilju obimnije kreditne aktivnosti, povoijnosti i olaksica za 

klijente i duznike?"
Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Darko Radunovic, ministar finansija, 

a dr Branko Radulovic je komentarisao odgovor.
2. Poslanik Milutin Dukanovic:
„Koliko je iznosio spoijnotrgovinski deficit Crne Gore u 2019. godini (uvoz, 

izvoz), koliko javni dug na kraju 2019. godine i koliko je iznosila prosjecna zarada
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po mjesecima, i za kotiko zaposlenih, pocev od 01.01.2019. zakijucno sa 
30.04.2020. godine po podacima Poreske uprave?

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje Darko Radunovic, ministar finansija, 

a Milutin Dukanovicje komentarisao odgovor.
Predsjednik Skupstine Je obavijestio da ce umjesto poslanice Danijeie 

Pavicevic posianicko pitanje postaviti posianik Srdan Miiic.
3. Poslanik Srdan Miiic:
.,Sta Je, konkretno, Ministarstvo finansija preduzeio po osnovu 

obezbedenja zastite drzavne imovine u skiadu sa ocjenama Drzavne revizorske 
institucije? Posebno nagiasavam problematiku vezanu za komunikaciju unutar 
same Vlade, razmjenu informacija, formiranje registara i siicno.

Koja ste sva akta proslijediii Upravi za nekretnine Crne Gore, a vezana su 
za usvojeni Zakon o siobodi vjeroispovijesti? Podatke dostaviti na nacin da se 
dostave kopije zahtjeva/dokumenata koja su upucena kako od Ministarstva 
finansija, tako i od strane drugih ministarstava a vezano za pomenuti zakon i 
odgovore koje ste/su dobiii od strane Uprave za nekretnine.

Sta je konkretno uradeno po osnovu Twining projekta/sporazuma broj 02- 
1653/3 od 11.07.2014, godine sa Norveskom kartografskom agencijom? Radi 
iakseg izjasnjenja na trazeno dostavijam Vam definiciju projektnih ciljeva koje 
smatram izuzetno bitnim za reguiisanje stanja u Upravi za nekretnine:

"Projekti koji se reaiizuju u okviru pomenutog sporazuma su: projekat 
digitaiizacije arhivske dokumentacije Uprave za nekretnine (obrada pribiizno 
4.000.000 dokumenata); projekat izrade novog kartografskog modela podataka 
Crne Gore, koji ce biti zasnovan na reievantnim medunarodnim standardima, a 
ukijucivace i pilot projekat vezan za migraciju postojecih podataka u novi model, 
kao i izradu topografske karte Crne Gore u razmjeri 1:50 0000 (koja je po NATO 
standardima): projekat izrade studije za gravimetrijski okvir u Crnoj Gori, cija je 
realizacija neophodna za precizna mjerenja visina u razlicitim oblastima 
(naucnim, geodetskim, geoloskim, gradevinskim, seizmoloskim i drugim). U 
okviru ovog projekta je do sada realizovano apsolutno mjerenje izabranih tacaka 
u Crnoj Gori."

Koliko su iznosili prihodi po osnovu koncesija za 2016, 2017, 2018. i 
2019. godinu? Da li postoje potrazivanja iz pomenutog perioda i sta je, 
konkretno, uradeno da bi se dug naplatio? Da li su kontrolisane ukupne kolicine 
koje su predmet koncesije i, ako jesu, u kojim konkretnim slucajevima i kakvi su 
nalazi ustanovijeni tim prilikama?'*

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje Darko Radunovic, ministar finansija, 

a Srdan Miiic je komentarisao odgovor.
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4. Poslanik Andrija Mandic:
„ Koje su procjene Vlade vezano za kretanje BDP-a u odnosu na prethodnu 

godinu i da li cete se odiuciti na prodaju Elektroprivrede Crne Gore i jos nekoliko 
atraktivnih preduzeca u vlasnistvu Crne Gore?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje Darko Radunovic, ministar finansija, 

a Andrija Mandic Je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje.
Predsjedavajuci Genci Nimanbegu Je obavijestio da ce, u skladu sa 

Poslovnikom Skupstine, ministar finansija naknadno odgovoriti na dopunsko 
pitanje.

Dr Damiru Sehovicu, ministry prosvjete, poslanicka pitanja su postavili:

1. Poslanik mr Boris Mugosa:
„KoJa Je dinamika realizacije projekta digitalizacije obrazovanja?"
Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje dr Damir Sehovic, ministar prosvjete, 

a mr Boris Mugosa Je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje.
Dr Damir Sehovic, ministar prosvjete, daoje odgovor na dopunsko pitanje.
2. Poslanik Goran Radonjic:
„MediJi su objavili da Je 21. maja 2020. direktorica cetinjske gimnazije 

Javno, prekojedne drustvene mreze, izmedu ostalog, saopstila: "Posebna Je cast 
i emocija slaviti nezavisnost, a onima koji tu emociju danas nemaju najiskrenije 
zelim da se spakuju i produze nede de ce im sunce Ijepse sijati." Kao gradanin, 
kao profesor i kao clan Vlade koji vodi resor prosvjete, kako ocjenjujete 
navedenu poruku? Da li cetetim povodom pokrenuti neki postupak?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje dr Damir Sehovic, ministar prosvjete, 

a Goran Radonjic Je komentarisao odgovor.
3. Poslanica mr Aleksandra Vukovic:
1) „Da li postoji mogucnost da se Jednom dijelu ucenika obezbijede 

"pametni telefoni" i besplatni internet kako bi mogli da prate nastavu od kuce od 
naredne skolske godine?"

Odgovor na poslanicko pitanje daoje dr Damir Sehovic, minister prosvjete, 
a mr Aleksandra Vukovic Je komentarisala odgovor.

2) „Da li ce Ministarstvo odraditi pripremu parcels za izgradnju stambenog 
objekta za potrebe prosvjetara opstine Niksic?"

Odgovor na poslanicko pitanje daoje dr Damir Sehovic, ministar prosvjete, 
a mr Aleksandra Vukovic Je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje.

Dr Damir Sehovic, ministar prosvjete, daoje odgovor na dopunsko pitanje.
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4. Poslanica Marina Jocic:
„Hoce li v.d. direktorica 

sankcije za govor mrznje povodom 21. maja 

krivicne?"

JU Gimnazije Cetinje Danijela Bokan snositi
samo profesionalne, nego ine

povodom izraza u negativnom kontekstu iz iziaganja poslanice Marine Jocia
Poslanica Jovanka Lalicic je intervenisala proceduralno i saopstila 

predsjedavajucem da je poslanici Marini Jocic, saglasno Poslovniku Skupstine,
trebala da bude izrecena mjera opomene.

Marina Jocic intervenisala je proceduralno radi pojasnjenja

Predsjedavajuci Genci Nimanbegu dao je potrebna pojasnjenja.
5. Poslanica Nada Nenezic; .
1) „Da li je moguce organizovati upis ucenika u srednje skole licno, a

samo elektronskim putem?"
Odgovorna poslanicko pitanjedaoje dr Damir Sehovic, ministar prosvjete,

a Nada Nenezic je komentarisala odgovor.
2) .,Kada ce poceti izgradnja vrtica u bivsem restoranu "Drustveni 

standard" u naselju Budo Tomovic, Niksic?“
Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Damir Sehovic, ministar prosvjete, 

a Nada Nenezic je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje.
Dr Damir Sehovic, ministar prosvjete, dao je odgovor na dopunsko pitanje.

Poslanica
stava.

ne

* *

Sjednica je prekinuta u 15 sati i 30 minuta, a nastavijena sjutradan 
{04. juna) u 11 sati i 20 minuta.

Nastavljeno je postavijanje poslanickih pitanja dr Damiru Sehovicu 
ministry prosvjete: ’

6. Poslanica dr Branka Bosnjak;
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Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Damir Sehovic, ministar prosvjete, 
a dr Branka Bosnjakje komentarisaia odgovor i postaviia dopunsko pitanje.

Dr Damir Sehovic, ministar prosvjete, daoje odgovor na dopunsko pitanje.
7. Poslanica Jovanka Lalicic:
„Kada Tivat moze ocekivati izgradnju nove osnovne skoie?''
Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje dr Damir Sehovic, ministar prosvjete, 

a Jovanka Lalicic je komentarisaia odgovor.
8. Poslanica AleksandraVujicic:
„Kad se planira zavrsetak radova i useijenje prosvjetnih radnika iz Budve 

u zgradu koju, u saradnji sa vama i Opstinom, gradi stambena zadruga 
"Solidarno": koliko ce prosvjetne radnike kostati kvadratni metar stana i koliko 
je do sada uiozeno sredstava za izgradnju i opremanje ovog objekta?"

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na posianicko pitanje daoje dr Damir Sehovic, ministar prosvjete, 

a Aleksandra Vujicic je komentarisaia odgovor.
9. Poslanik Mirsad Muric:
„Ministarstvo prosvjete je prosle godine najavilo nabavku odredenog broja 

kombi vozila za prevoz ucenika kako bi se djelimicno rijesio problem prevoza 
ucenika u ruralnim podrucjima. Dokle se stiglo sa tim planom i koliko skoia iz 

Rozaja je predvideno ovim programom?“
Odgovor na poslanicko pitanje daoje dr Damir Sehovic, ministar prosvjete, 

a Mirsad Muric je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje.
Dr Damir Sehovic, ministar prosvjete, daoje odgovor na dopunsko pitanje.
10. Poslanik dr Zvonko Vukovic:
„Da li je Ministarstvo prosvjete, sagiasno Zakijucku Vlade Crne Gore br. 

07-1932 od 23.05.2019. godine, preduzelo radnje po pitanju stvaranja 
preduslova za izgradnju djecijeg vrtica i jaslica u Baru, tj. da li je odabrana 
lokacija, da li su pokrenute aktivnosti na izradi projektno-tehnicke 
dokumentacije, kao i da li jefinansiranje izgradnje predmetnogobjekta uvrsteno 
u postojeci kreditni aranzman sa Razvojnom bankom Savjeta Evrope-CEB?“

Odgovor na poslanicko pitanje daoje dr Damir Sehovic, ministar prosvjete, 
a dr Zvonko Vukovic je komentarisao odgovor.

Mevludinu Nuhodzicu, ministru unutrasnjih poslova, poslanicko pitanje 
postavio je:

1. Poslanik Nikola Rakocevic:
„Vasim rjesenjem od 16. marta ove godine obrazovali ste Operativni stab 

za sprovodenje aktivnosti u vezi povratka crnogorskih drzavijana iz inostranstva, 
u skladu sa sveobuhvatnim zdravstveno-bezbjednosnim mjerama Vlade Crne
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. Kakvi su rezultati rada Operativnogstaba? Koliko je drzavjjana Crne Gore 
vraceno u domovinu, iz svih krajeva svijeta u posljednjih nesto vise od dva 

mieseca? Kakva je situacija sa avio, a kakva sa kopnenim ^aobracajem i 
dovodenjem nasih ljudi, ali i stranaca koji su zeljeli povratak u domovinu. Koli_ko 
je drzavijana Evropske unije repatrirano? Kako teku aktivnosti nasih

Odgovor na poslanicko pitanje dao je Mevludin Nuhodzic, minister 

unutrasnjih poslova, a Nikola Rakocevic je komentarisao odgovor.

Aleksandru Bogdanovicu, ministru kulture, poslanicka pitanja postavili su.

Gore

1. Poslanica Marija Catovic: „ ^ o
1) Da li ce Ministarstvo kulture podrzati inicijativu Opstine Kotor da se za

potrebe "istorijskog muzeja, koji postoji formaino u okviru OJU Muzeji Kotor- 
Perast, ustupi reprezantativna palata Drago, u kojoj su trenutno smjestene dyije 
ustanove, i to; Podrucno odjeljenje Uprave za zastitu kulturnih dobara i Podrucno 
odjeljenje Centra za konzervaciju i arheologiju Crne Gore, za ciji rad bi se
obezbijedio drugi adekvatan prostor?"

2) „Da li u buducnosti planirate izradu strategije, nastavaka radova na
arheoloskom lokalitetu Carine u Risnu, kao i sanaciju palate Ivelic, a koja je 
namjenski bila odredena za arheoloski institut? Risan sa svojim nalazistima 
pripada svjetskom kulturnom nasljedu univerzalnih vrijednosti, a nasa obaveza 

bi bila nastavak istrazivanja, ocuvanja i valorizacija neprocjenjivog kuiturnog 
bogatstva koja bi se morala sacuvati od raznih devastacija, a u buducnosti 
prerasla u arheoloski park sa institutom za arheologiju?"

Odgovore na posianicka pitanja dao je Aieksandar Bogdanovic, ministar 
kulture, a Marija Catovic je komentarisaia odgovore.

2. Poslanik Veijko Vasiljevic:
„Da li Vlada Crne Gore stoji iza marginalizacije Njegosa i ko je iz trenutne 

vladajuce vecine nosilac i inicijator zatiranja tradicionalnih crnogorskih 
vrijednosti?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Aieksandar Bogdanovic, ministar 

kulture, a Veijko Vasiljevic je komentarisao odgovor.
3. Poslanica Maja Bakrac:

w tvrdave Spanjola u Herceg Novom kao i
drugih tvrdava koje za Novijane imaju posebnu vrijednost?"

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi

postavila dopunsko pitanje.
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Aleksandar Bogdanovic, ministar kulture, dao je odgovor na dopunsko
pitanje.

4. Poslanikdr BudimirAieksic:
„Da ii ce Viada Crne Gore konacno poceti da finansira naucne i kuiturne 

institucije srpskog naroda u Crnoj Gori, sto bi biio u skladu sa proklamovanom 
poiitikom Vlade o izgradnji Crne Gore kao muitikuiturnog drustva i kao drzave 
ravnopravnih gradana u kojoj nema diskriminacije?"

Odgovor na pitanje posianik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na posianicko pitanje dao je Aieksandar Bogdanovic, ministar 

kuiture, a dr Budimir Aieksic je komentarisao odgovor i postavio dopunsko
pitanje.

Dragici Sekulic, ministarki ekonomije, posianicka pitanja postavili su:

1. Posianica mr Anka Vukicevic:
„Ko je odobrio ekspioataciju rude sa piaca Sindikalne organizacije 

Rudnika Boksiti Niksic?"
Odgovor na pitanje posianica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na posianicko pitanje daia je Dragica Sekulic, ministarka 

ekonomije, a mr Anka Vukicevic je komentarisaia odgovor.
2. Posianica dr Draginja Vuksanovic Stankovic:
„Da ii ce i kada biti u potpunosti reaiizovan socijaini program na osnovu 

sporazuma koji su bivsi radnici "Zeijezare" Niksic potpisaii sa predstavnicima 
Viade 20.12.2011. godine?"

Odgovor na pitanje posianica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na posianicko pitanje daia je Dragica Sekuiic, ministarka 

ekonomije, a dr Draginja Vuksanovic Stankovic je komentarisaia odgovor.
3. Posianik Luid Skreija:
„Kojom dinamikom se izvode aktivnosti na reaiizaciji projekta soiarnih 

eiektrana u Briskoj Gori i pianira ii se rekonstrukcija puta Zoganje-Darza koji vodi 
prema buducim solarnim eiektranama, a zatim da se nastavi preko Curaka i do 
magistraie na Stojskom putu prema Adi Bojani?"

Odgovor na pitanje posianik zahtijeva i u pisanoj formi
Odgovor na posianicko pitanje daia je Dragica Sekuiic, ministarka 

ekonomije, a Luid Skreija je komentarisao odgovor.
4. Posianik Jovan Jole Vucurovic:
„Sta je Ministarstvo ekonomije, odnosno Viada Crne Gore preduzeia kako 

bi se rijesiia teska situacija u preduzecu „Metaiac‘' iz Niksica i pomogio 
radnicima koji od decembra nemaju nikakva primanja? Da Ii ce im biti ispiacene 
piate i sta ce biti sa radnicima koji su imaii rjesenja za staino, jer se oni jos vode 
kao radnici?"
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Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dala je Dragica Sekulic, ministarka 

ekonomije, a Jovan Jole Vucurovic Je komentarisao odgovor.

* * *

SJednica Je prekinuta u 14 sati 55 minuta, a nastavijena 09.Juna u 11 sati
i 15 minuta.

Nikon Janovicu, ministry sporta i mladih, poslanicko pitanje postavioje:

1. Poslanik Nedeljko Rudovic:
„Da li ste razmatrali upozorenja dijela sportskih radnika povodom pravila 

0 licenciranju trenera i da li cete promijeniti ta pravila, Jer ona dozvoljavaju I 
nestrucnim osobama da se have trenerskim pozivom, sto dovodi do degradacije 
stroke?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao Je Nikola Janovic, ministar sporta I 
mladih, a Nedeljko Rudovic je komentarisao odgovor.

Osmanu Nurkovicu, ministry saobracaja i pomorstva, poslanicka pitanja
postavili su:

1. Poslanik Adrijan Vuksanovic:
„Kada mozemo ocekivati pocetak izgradnje bulevara od Jaza do Tivta?"
Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Osman Nurkovic, ministar

saobracaja i pomorstva, a Adrijan Vuksanovic Je komentarisao odgovor.
2. Poslanik Milun Zogovic:
„Da li Vlada i Vi kao resorni ministar mozete upoznati gradane kada ce biti 

gotovi radovi i koliko ce ukupno kostati izgradnja dijela auto puta Smokovac - 
Matesevo: a da pri tome ne bude ,.elastican“ rok koji se moze razviaciti na godine 
i cijena koja ce se svako maio uvecavati za nove stotine miliona eura? UJavnom 
Je interesu da precizne i finalne podatke saopstite gradanima."

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao Je Osman Nurkovic, ministar

saobracaja i pomorstva, a Milun Zogovic Je komentarisao odgovor.
3. Poslanica Jovanka Lalicic:
,.Da li Je izabran izvodac radova i kada ce poceti izgradnja, odnosno 

rekonstrukcija magistralnog puta Jaz - Aerodrom?”
Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
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Posianica Jovanka Lalicic je saopstila da je cula odgovor ministra jer je 
postavila istovjetno pitanje kao i poslanik Adrijan Vuksanovic, a zatim je 
iskoristila pravo na komentar.

4. Poslanik Andrija Nikolic:
„U kojoj fazi se trenutno nalazi projekat izgradnje Bulevara od Budve do 

Tivta i kakva Je planirana dinamika realizacije ovog projekta?"
Odgovor na poslanicko pitanje dao Je Osman Nurkovic, minister 

saobracaja i pomorstva, a Andrija Nikolic je komentarisao odgovor.
5. Poslanik Milos Nikolic:
..Llzevsi u obzir ranije najave od strane Glavnoggrada i Vlade o planovima 

za izgradnju Bulevara Veljka Vlahovica na Starom Aerodromu, kao i nastavak 
izgradnje Bulevara premaTuzima, mozete li nam dati informacije o eventualnom 
pocetku realizacije ova dva kapitaino vazna saobracajna projekta za Glavni grad 
i drzavu?“

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Osman Nurkovic, ministar 

saobracaja i pomorstva, a Milos Nikolic je komentarisao odgovor.
6. Poslanik mr Mihailo Andusic:
„Mozete li nam dati blize informacije o trenutnoj fazi realizacije projekta 

Jugozapadne zaobilaznice u Podgorici, kao i konacni zavrsetak radova na ovom 
projektu?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Osman Nurkovic, ministar 

saobracaja i pomorstva, a mr Mihailo Andusic je komentarisao odgovor.
7. Poslanica Zana Filipovic:
1) „Kada ce biti zavrsena rekonstrukcija starog puta od Podgorice do 

Danilovgrada i kada ce zapoceti izgradnja bulevara na trasi novog magistralnog 
puta koji povezuje dva grada?“

2) Kada ce poceti izgradnja nastavka Bulevara Vilija Branta na Zlatici u 
sklopu zavrsetka I faze autoputa, odnosno petlje koja pocinje na Bulevaru Vilija 
Branta kruznim tokom, nastavija se nadvoznjakom preko zeljeznicke pruge, 
zatim platoom za naplatne rampe 500 m ka Kolasinu odakle ce ici skretanje za
autoput?"

Odgovor na poslanicka pitanja dao je Osman Nurkovic, ministar 
saobracaja i pomorstva, a Zana Filipovic je komentarisala odgovore.

8. Poslanica Nada Drobnjak:
„Kada se planira pocetak izgradnje (rekonstrukcije) putnog pravca Bar - 

Kamenicki most - Vladimirske krute, koji zajedno sa putnim pravcem Virpazar 
Sutorman - Bar cini jedinstvenu trasu i povezuje Virpazar preko Bara do 
Vladimirskih kruta, te da li je zavrsena projektno-tehnicka dokumentacija i da li 
ce ovaj projekat biti kandidovan u Budzetu za 2021. godinu?"
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Odgovor na poslanicko pitanje dao je Osman Nurkovic, ministar
saobracaja i pomorstva, a Nada Drobnjakje komentarisala odgovor.

9. Poslanik dr Suad Numanovic:
„Da li se tokom ove godine moze ocekivati zavrsetak izrade projekta za 

izgradnju magistralnog puta Bioce - Petnjica - Savin Bor - granica sa Srbijom, 
obzirom na znacaj ovog projekta za intenzivniji razvoj bihorskog podrucja?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je Osman Nurkovic, ministar
saobracaja i pomorstva, a dr Suad Numanovic je komentarisao odgovor.

10. Poslanik dr Petar Ivanovic:
1) „Kako vidite dalju dinamiku razvoja AD "Marina Bar" i da li Vlada Crne 

Gore planira razvoj barske Marine u pravcu nauticko - turisticko - servisnog 
centra?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je Osman Nurkovic, ministar
saobracaja i pomorstva, a dr Petar Ivanovic je komentarisao odgovor.

2) „Da li Ministarstvo pianira otvaranje stalne trajektne linije Rose- 
Zelenika, zbog potrebe stanovnika sa drugog dijela hercegnovske obale 
{poluostrva Lustica)?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je Osman Nurkovic, ministar
saobracaja i pomorstva, a dr Petar Ivanovic je komentarisao odgovor.

Kemalu Purisicu, ministry rada i socijalnog staranja, poslanicka pitanja
postaviii su;

1. Poslanica dr Ljiljana Ouraskovic:
1} „Da li Vlada u sklopu mjera podrske zbog posljedica epidemije virusa 

korona planira da pomogne poslodavce koji su zaposlili osobe sa invaliditetom, 
kako bi im se produzio radni odnos na odredeno vrijeme jer im ugovori isticu u 
junu i juiu ove godine? Populacija osoba sa invaliditetom je itekako pogodena 
posljedicama virusa korona. Napominjem da je drzava Crna Gora iz Fonda za 
profesionainu rehabilitaciju OSI nenamjenski potrosila preko 53 miliona evra."

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Kemal Purisic, ministar rada i 

socijalnog staranja, a dr Ljiljana Ouraskovic je komentarisala odgovor i postavila 
dopunsko pitanje.

Predsjedavajuci Genci Nimanbegu je saopstio da ce ministar odgovor na 
dopunsko pitanje dostaviti u pisanoj formi.

2)„Kada Vlada i resorno ministarstvo planira da otvori JU Dnevne centre 
za djecu i omiadinu sa smetnjama i teskocama u razvoju, koji su po naredbi NKT- 
a prestali sa radom 16. marta 2020. godine?"

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
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Odgovor na poslanicko pitanje dao je Kemal Purisic, ministar rada i 
socijalnogstaranja, a dr Ljiljana Ouraskovic je komentarisala odgovor i postavila 
dopunsko pitanje.

Predsjedavajuci Genci Nimanbegu Je saopstio da ce ministar odgovor na 
dopunsko pitanje dostaviti u pisanoj formi.

2. Posianik Branko Cavor:
„KoJe su giavne aktivnosti Ministarstva rada i socijainog staranja u toku 

trajanja pandemije virusa korona u pogiedu zastite korisnika socijaino zastitnih 
prava i da li ce u narednom periodu biti obezbijedena redovna ispiata naknada 
prava iz socijaine i djecije zastite?"

Odgovor na posianicko pitanje dao je Kemal Purisic, ministar rada i 
socijalnogstaranja, a Branko Cavor Je komentarisao odgovor.

3. Poslanica mr Sanja Pavicevic:
„Kada ce biti zavrsena izgradnja Doma za stare u Podgorici? Kada se 

ocekuje da ce isti biti u funkciji?"
Odgovor na poslanicko pitanje dao Je Kemal Purisic, ministar rada i 

socijalnogstaranja, a mr Sanja Pavicevic Je komentarisala odgovor.
4. Poslanica mr Branka Tanasijevic:
1) „Da li se u narednom periodu moze ocekivati redovna ispiata penzija?"
Odgovor na poslanicko pitanje dao Je Kemal Purisic, ministar rada i

socijalnogstaranja, a mr Branka Tanasijevic Je komentarisala odgovor.
2) „Kada se ocekuje otvaranje Doma za stare u Niksicu, koliko ce biti 

zaposlenih u toj ustanovi i kojih obrazovnih profila?"
Odgovor na poslanicko pitanje dao Je Kemal Purisic, ministar rada i 

socijalnogstaranja, a mr Branka Tanasijevic Je komentarisala odgovor i postavila 
dopunsko pitanje.

Kemal Purisic, ministar rada i socijainog staranja, dao je odgovor na 
dopunsko pitanje.

* * *

SJednica Je prekinuta u 14 sati 35 minuta, a nastavijena sjutradan 
(10. Juna} u 12 sati i 55 minuta.

Ministarstvu odrzivog razvoja i turizma poslanicka pitanja postavili su:

1. Posianik Milorad Vuletic:
„Vec godinama traje spor izmedu pravnih subjekata oko hotelsko - 

stambenog i turistickog kompleksa na Glavi Zete u opstini Danilovgrad. Opstina 
Danilovgrad Je dugo vodila aktivnosti da se taj spor rijesi kako bi se pristupilo 
razvojnim aktivnostima. Pitam prednje navedeno ministarstvo da li Je predmetni
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spor rijesen i da li postoje usiovi i konkretna investiciona interesovanja i planovi 
da se taj kompleks valorizuje?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je Damir Davidovic, drzavni sekretar 
Ministarstva, a Miiorad Vuletic je komentarisao odgovor.

2. Poslanik dr Strahinja Bulajic:
„Kako mislite da spasite sezonu kada uporedo sa pripremama za nju ide 

i besomucna kampanja protiv Srbije i Rusije, odakle stize najveci broj turista, a 
iz Srbije i najveci broJ sezonskih radnika u turizmu?“

Odgovor na pitanje posianik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao Je Damir Davidovic, drzavni sekretar 

Ministarstva, a dr Strahinja Bulajic je komentarisao odgovor.
3. Poslanik Luid Skrelja:

„KoJe mjere Vlada preduzima u oblasti turizma uzsaradnju sa JP "Morskim 
dobrom" kako bi pomagala turistickoj privredi, sa posebnim naglaskom na mjere 
podrske koje se pruzaju zakupcima plaza?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao Je Damir Davidovic, drzavni sekretar 

Ministarstva, a Luid Skrelja Je komentarisao odgovor.
Poslanik Slaven Radunovic intervenisao Je proceduraino povodom akcije 

policije usmjerene na rusenje vjerskih objekata u vise gradova Crne Gore.
Poslanica Marta Scepanovic intervenisala je proceduraino i saopstila da 

intervencija poslanika Slavena Radunovica nije u skladu sa Poslovnikom 
Skupstine i predlozila da se nastavi sa radom.

4. Poslanica Marta Scepanovic;
l)„Da li Je zapocet projekat vjestackog osnjezavanja skijalista; a akojeste, 

kada se ocekuje da ce biti zavrsen i koliko ce on ukupno kostati?”
Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje data Je Olivera Brajovic, generalna 

direktorica Direktorata za razvoj konkurentnosti i investicije u turizmu.
Predsjedavajuci Genci Nimanbegu je, na zahtjev Kiuba poslanika 

Demokratskogfronta, odredio pauzu.

* * *

SJednica Je prekinuta u 13 sati 55 minuta, a nastavljena u 14 sati i 05
minuta.
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Nastavljeno je postavijanje poslanickih pitanja Ministarstvu odrzivog 
razvoja i turizma:

5. Poslanik Nedeljko Rudovic:
„Sta je Ministarstvo odrzivog razvoja i turizma i njegova Gradevinsko- 

urbanisticka inspekcija preduzeli povodom bespravne gradnje na drzavnom 
zemijistu, na parcel! 173/13 KO Krasici u Tivtu, ispred objekata u vlasnistvu 
Milosa Medenice, sina predsjednice Vrhovnogsuda Vesne Medenice, i njegovog 
poslovnog partnera Rada Arsica?“

Odgovor na poslanicko pitanje dao Je Marko Canovic, generaini direktor 
Direktorata za razvoj stanovanja, a Nedeljko Rudovic je komentarisao odgovor i 
postavio dopunsko pitanje.

Marko Canovic, generaini direktor Direktorata za razvoj stanovanja, daoje 
odgovor na dopunsko pitanje.

6. Poslanik Radule Novovic:
„Dokle se stiglo sa valorizacijom turistickih potencijala na teritoriji opstine 

Mojkovac i kakvi su planovi za naredni period?"
Odgovor na poslanicko pitanje dala Je Olivera Brajovic, generalna 

direktorica Direktorata za razvoj konkurentnosti i investicije u turizmu, a Radule 
Novovic Je komentarisao odgovor.

7. Poslanica mrSanJa Pavicevic:
„Ministarstvo odrzivog razvoja i turizma Je krajem 2019. godine zavrsilo 

Studiju za izbor lokacije za preuzimanje, lagerovanje, sortiranje i preradu 
otpadnih guma-pneumatika u Podgorici. Koje ce aktivnosti MORT preduzeti u 
smislu konacnog tretmana otpadnih auto guma?"

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj form!.
Odgovor na poslanicko pitanje dala Je Ivana Vojinovic, generalna 

direktorica Direktorata za zivotnu sredinu, a mrSanJa Pavicevic je komentarisala 
odgovor.

8. Poslanik Momcilo Martinovic:
1) „Uzevsl u obzir sve dinamicnije aktivnosti na polju socljalnog 

stanovanja, da li postoje planovi da taj proces na Cetinju bude nastavijen i 
tokom narednog perioda?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva I u pisanoj form!.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje Marko Canovic, generaini direktor 

Direktorata za razvoj stanovanja, a Momcilo Martinovic Je komentarisao 
odgovor i postavio dopunsko pitanje.

Marko Canovic, generaini direktor Direktorata za razvoj stanovanja, dao 
Je odgovor na dopunsko pitanje.

2) „Koristim priliku da se obratim povodom pitanja tretmana otpadnih 
voda u Prijestonici Cetinje, a preciznije u vezi sa rjesavanjem visedecenijskog
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problema ponora u Donjem polju. Zanima me, naime, da li postoje projekcije i 
rokovi za zavrsetak preostalog posia kako bi to pitanje najzad bilo trajno
rijeseno?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Marko Canovic, generalni direktor 

Direktorata za razvoj stanovanja, a Momcilo Martinovic je komentarisao 
odgovor.

Predsjednik Skupstine je procitao informaciju koju je dobio od 
Ministarstva unutrasnjih poslova i saopstio da policija demantuje tvrdnje 
poslanika Demokratskogfronta povodom akcije usmjerene na rusenje vjerskih 
objekata u vise gradova Crne Gore.

Poslanik Milutin Oukanovic intervenisao je proceduraino radi pojasnjenja
stava.

Predsjedavajuci Branimir Gvozdenovic je dao potrebna pojasnjenja.

* * *

Sjednica je prekinuta u 15 sati i 15 minuta, a nastavijena sjutradan 
(11. juna) u 11 sati i 20 minuta.

Nastavijeno je postavijanje poslanickih pitanja Mlnistarstvu odrzivog 
razvoja i turizma:

9. Poslanik dr Filip Vukovic:
„U kojoj fazi se nalaze radovi na remedijaciji odiagalista pepela i sljake 

Maljevac u Pljevijima?"
Odgovor na poslanicko pitanje dala je Ivana Vojinovic, generalna 

direktorica Direktorata za zivotnu sredinu, a dr Filip Vukovic je komentarisao 
odgovor.

10. Poslanica Marta Scepanovic:
2) „Hoce li biti posebnih mjera i subvencija za izdavaoce soba, ukijucujuci 

i produzetak moratorijuma za kredite?'*
Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Damir Davidovic, drzavni sekretar 

Ministarstva.
11. Poslanik Danijel Zivkovic:
1) „Kada se ocekuje rekultivacija deponije Jagnjilo kod Pljevaija?" 

Odgovor na poslanicko pitanje dala je Ivana Vojinovic, generalna 
direktorica Direktorata za zivotnu sredinu, a Danijel Zivkovic je komentarisao 
odgovor.
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2) „U kojoj fazi se nalaze radovi na rekultivaciji jalovista nekadasnjeg 
Rudnika olova i cinka u Gradcu kod Pljevaija?"

Odgovor na poslanicko pitanje dala je Ivana Vojinovic, generalna 
direktorica Direktorata za zivotnu sredinu, a Danije! Zivkovic je komentarisao 
odgovor.

12. Poslanica Daliborka Pejovic:
„Koliko je do sada obezbijedeno sredstava za izgradnju gradskog 

kolektora u Podgorici, koji je obuhvat projekta, na koji broj stanovnika je 
dimenzionisan, da li je projekat cjelovit i sa aspekta tretiranja otpadnih voda tj. 
kanalizacionog muija, te koja je tehnologija u tom segmentu odabrana, kao i da 
li je radena studija odrzivosti samog postrojenja?"

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dala je Ivana Vojinovic, generalna 

direktorica Direktorata za zivotnu sredinu, a Daliborka Pejovic je komentarisala 
odgovor.

13. Poslanica Nela Savkovic Vukcevic:
„Dokle se stiglo sa izradom DetaIJnog urbanistickog plana Sadine i kada 

se ocekuje usvajanje plana? Nakon sto se usvoji plan, koji su daiji postupci u 
njegovoj realizaciji?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je Marko Canovic, generaini direktor 
Direktorata za razvoj stanovanja, a Nela Savkovic Vukcevic je komentarisala 
odgovor.

Dr Kenanu Hrapovicu, ministry zdravija, poslanicka pitanja postavlli su:

1. Poslanik Adrijan Vuksanovic:
„Koliko Je Vlada Crne Gore u ovom mandatu opredijelila sredstava za 

rijesavanje stambenih pitanja zaposlenih u zdravstvu? Koliko je zaposlenih u 
zdravstvu rijesilo svoje stambeno pitanje u mandatu ove Vlade kupovinom stana 
pod povoijnim kreditnim uvjetima?“

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje dr Kenan Hrapovic, ministar zdravija, 

a Adrijan Vuksanovic je komentarisao odgovor.
2. Poslanica mr Anka Vukicevic:
„Koliko je u javnom zdravstvu zaposlenih po ugovoru na odredeno

vrijeme?“
Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje dr Kenan Hrapovic, ministar zdravija, 

a mr Anka Vukicevic je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje.
Dr Kenan Hrapovic, ministar zdravija, daoje odgovor na dopunsko pitanje.
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3. Poslanica dr Vera Bulatovic:
„Kao ceini covjek zdravstva, kako ocjenjujete spremnost zdravstvenog 

sistema Crne Gore da reaguje u vanrednoj situaciji, konkretno u epidemiloskoj 
situaciji izazvanoj SARS'CoV-2 virusom korona?"

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj form!.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje dr Kenan Hrapovic, ministar zdravija, 

a dr Vera Bulatovic Je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje.
Dr Kenan Hrapovic, ministar zdravija, daoje odgovor na dopunsko pitanje.
4. Poslanica Ana Nikolic:
„Da li Minstarstvo zdravija planira, i kada, da odredi namjenu 

rekonstruisanoj staroj Bolnici Danilo I na Cetinju i shodno tome sprovede 
unutrasnje opremanje objekta?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje dr Kenan Hrapovic, ministar zdravija, 

a Ana Nikolic je komentarisala odgovor.
5. Poslanica dr Branka Bosnjak:
„Koliko iznosi novcana naknada za clanstvo u Nacionalnom 

koordinacionom tijelu za zarazne bolesti, a koliko za clanstvo u operativnim 
stabovima i koliko je do sada sredstava uplaceno po tom osnovu i iz kojih izvora; 
kad je doneseno prvo rjesenje o formiranju Nacionalnog koordinacionogtijela za 
zarazne bolesti, ko su bill clanovi i zasto ste cak jedanaest puta mijenjali sastav 
Nacionalnog koordinacionog tijela i zbog cega niti jedno rjesenje nije objavijeno 
u Sluzbenom listu Crne Gore?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Kenan Hrapovic, ministar 

zdravija, a dr Branka Bosnjak je komentarisala odgovor i postavila dopunsko 
pitanje.

Dr Kenan Hrapovic, ministar zdravija, daoje odgovor na dopunsko pitanje.
6. Poslanica Maja Bakrac:
„Kakvi su planovi Ministarstva sa bolnicom Meljine; da li ce biti ukijucena 

u sistem javne zdravstvene zastite?"
Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Kenan Hrapovic, ministar 

zdravija, a Maja Bakrac je komentarisala odgovor.
7. Poslanica Danijela Pavicevic:
„Kada ce Vlada Crne Gore dostaviti svoje izjasnjenje na Predlog zakona o 

izmjenama i dopunama Zakona o budzetu i fiskalnoj odgovornosti? Da li 
smatrate da su sredstva koja se odvajaju iz Budzeta za zdravstvo dovoijna i da 
(i i dalje ostajete pri ocjeni iz ranijeg odgovora da su projekti klinika (Klinike za 
infektivne bolesti, dermatovenerologiju i psihijatriju) uvrsteni u jedinstvenu listu 
infrastrukturnih projekata 2018 Nacionalne investicione komisije i da su u toku
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pregovori sa Komisijom EU koja je iskazala interesovanje da finansira izgradnju 
prve dvije klinike i da su objekti postojecih klinika veoma atari, da se radi o 
neadekvatnom prostoru "baraka" na zemljistu koje nije vlasnistvo Klinickog 
centra, kao ni objekti i da objekti izuzetno otezano funkcionisu. Ovo su sve 
ocjene iz prve polovine 2018. godine, pa me interesuje sta je, konkretno, Vlada 
preduzela po ovim pitanjima do pojave COVID-a 19? Potrebno je da mi dostavite 
tabelarni prikaz Ijekova sa najvecom vrijednoscu na tenderima u 2017, 2018, 
2019. i prva tri mjeseca 2020. godine sa spiskom svih ponudaca uz evidenciju 
izabranih ponudaca. U okviru ove informacije, potrebno je da mi dostavite 
uporedne podatke cijena 30 Ijekova koji su imali najvecu vrijednost na 
tenderima u odnosu na referentne cijene tih istih ill srodnih Ijekova u zemljama 
iz okruzenja. Takode, potrebno je da mi dostavite informaciju da li se na trzistu 
Crne Gore evidentira od 01.01.2009. do 01.05.2020. godine postojanje 
neformalne ekonomije u sferi proizvodnje i prodaje ijekova, odnosno, sta ste 
preduzeli da zastitite trziste u Crnoj Gori od distribucije Ijekova iz nelegalnih 
fabrika u drzavama iz okruzenja, a na sto ukazuju relevantne medunarodne 
organizacije koje se have pitanjima zastite zdravija gradana?“

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Kenan Hrapovic, ministar 

zdravija, a Danijela Pavicevic je komentarisala odgovor.
8. Poslanik dr Zvonko Vukovic:
„Kada gradani Petnjice mogu ocekivati otvaranje hitne pomoci, doma 

zdravija i drugih institucija sa drzavnog nivoa koje do sada nijesu pocele sa 
radom u Petnjici?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Kenan Hrapovic, ministar 
zdravija, a dr Zvonko Vukovic je komentarisao odgovor.

9. Poslanica Aleksandra Vujicic:
„Ko, kako, odakle i u kojoj kolicini je uvezao zastitne maske i rukavice 

odmah nakon uvodenja obaveznih mjera NKT-a? Po kojoj cijeni su uvezene, kako 
jeformirana maloprodajna cijena i iz kojih sredstava su placene?"

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Kenan Hrapovic, ministar 

zdravija, a Aleksandra Vujicic je komentarisala odgovor.
10. Poslanik mr Boris Mugosa:
„Koja je dinamika realizacije investicija u izgradnju novih zdravstvenih 

objekata u Crnoj Gori?
Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Kenan Hrapovic, ministar

zdravija.
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* * *

Sjednica je prekinuta u 15 sati 05 minuta, a nastavljena 16. juna u 10 sati
i 15 minuta.

Predsjedavajuci Branimir Gvozdenovic je obavijestio da Je Andrija Mandic 
podnio ostavku na funkciju poslanika, pa Je, saglasno Poslovniku Skupstine, 
objavio da Skupstina konstatuje ostavku, cime mu prestaje mandat poslanika, 
a 0 cemu ce obavijestiti Drzavnu izbornu komisiju radi sprovodenja postupka 
popune upraznjenog poslanickog mjesta. Takode, obavijestio Je da Je Vladimir 
Dobricanin podnio ostavku na mjesto clana Savjeta za gradansku kontrolu rada 
policije i da je za clana savjeta izabran dr Aleksandar Mugosa, predsjednik 
Ljekarske komore Crne Gore.

Nastavijeno je postavijanje posianickih pitanja Dragici Sekulic, ministarki
ekonomije:

5. Poslanica Daliborka Pejovic:
„Kakvi su dosadasnji rezultati u implementaciji Uredbe o biznis zonama u 

Crnoj Gori, koja su ocekivanja od ambicioznog plana Glavnog grada u ovom 
pogledu obzirom na cinjenicu da Je Podgorica proglasila zone otvorenim za 
ulaganje? Koliko novih radnih mjesta ocekujete da ce u njima bit! otvoreno?"

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva I u pisanoj form!.
Odgovor na poslanicko pitanje dao Je Nikola Vujovic, drzavni sekretar 

Ministarstva, a Daliborka Pejovic je komentarisala odgovor.
6. Poslanica Ana Nikolic:
„Kad ce biti zavrsen Projekat rekonstrukcije dalekovoda 35KV Humci- 

Rijeka CrnoJevica-Zagrablje?“
Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Nikola Vujovic, drzavni sekretar 

Ministarstva, a Ana Nikolic je komentarisala odgovor i postavila dopunsko 
pitanje.

Nikola Vujovic, drzavni sekretar Ministarstva, dao je odgovor na dopunsko
pitanje.

7. Poslanik Milos Nikolic:
„Uzevsi u obzir nedavne najave iz vaseg resora, mozete li nam dati blize 

informacije o eventualnom raspisivanju tenders za gradnju solarne elektrane 
na Veljem Brdu?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Nikola Vujovic, drzavni sekretar 

Ministarstva, a Milos Nikolic je komentarisao odgovor.
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8. Poslanik dr Filip Vukovic:
„Kada se ocekuje potpisivanje ugovora za ekolosku rekonstrukciju TE 

„Pljevlja" Blok l?“
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Nikola Vujovic, drzavni sekretar 

Ministarstva, a dr Filip Vukovic je komentarisao odgovor.
9. Poslanik Srdan Milic:
„U proceduri Skupstine Crne Gore naiazi se Predlog zakona o izmjenama 

i dopunama Zakona o energetici koji smo predloziii koleginica Danijela Pavicevic 
i Ja. S obzirom da, do trenutka pisanja ovog pitanja, nije stiglo izjasnjenje Vlade 
na predlozeni zakon, pitanje Je: Da li ce Vlada Crne Gore dostaviti izjasnjenje a 
sve u svjetlu neophodnosti ubiazavanja posljedica pandemije Kovid 19? Na koji 
nacin Vlada Crne Gore namjerava u narednom periodu obezbijediti zastitu 
interesa gradana Crne Gore u energetskom sektoru, a tice se placanja naknade 
za OIE, odnosno, da li namjerava pratiti preporuke drzava clanica EL) po tom 
pitanju? Na koji nacin Vlada Crne Gore objasnjava kontroverze nastale prilikom 
davanja saglasnosti za izgradnju MHB, SE, VE, kao i kod neuspjelog pokusaja da 
se, sto je pokazala i dokazala struka, zaduzimo novih 72 miliona evra za 
rekonstrukciju HE Piva? U sklopu ovogdijela pitanja, kakva je danas situacija sa 
HE Piva: koliko je sredstava utroseno za rekonstrukciju i koji su rezultati 
ostvareni?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj form!.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Nikola Vujovic, drzavni sekretar 

Ministarstva, a Srdan Milic je komentarisao odgovor.

Suzani Pribilovic, ministarki Javne uprave, poslanicko pitanje postavioje:

1. Poslanik Milutin Dukanovic:
„Da li Vase ministarstvo i pojedini vodeci clanovi rezima i crnogorskog 

podzemija stoje iza ocigledne politicke korupcije u Budvi, kojom se planira 
narusavanje izborne volje gradana?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Poslanik Nikola Divanovic intervenisao je procedurano povodom izraza u 

negativnom kontekstu iz iziaganja poslanika Milutina Oukanovica.
Odgovor na poslanicko pitanje dala je Suzana Pribilovic, ministarka javne 

uprave, a Milutin Dukanovic je komentarisao odgovor.
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Predsjedavajuci Branimir Gvozdenovic obavijestioje da je Drzavna izborna 
komisija podnijela Izvjestaj o popuni upraznjenog poslanickog mjesta sa Izborne 
liste „Demokratski front - Mi ill on“, pa je, saglasno Poslovniku Skupstine, 
konstatovao da je, podnosenjem Izvjestaja Drzavne izborne komisije, zapoceo 
poslanicki mandat Radosu Zecevicu.

* * *

Sjednica je zavrsena 16. juna u 11 sati i 40 minuta.
Prekucani fonografski zapis sa sjednice cini sastavni dio ovog zapisnika.

Broj: 00-61/20-4/1 
Podgorica, 16. jun 2020. godine
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